
 

 

 
Zápis z jednání 

Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 7/2017 konaného dne 20. září 2017 
  
 Přítomni: 
1. Kettner Lukáš (předseda) 7. Černý Radek 
2. Ježek Jan 8. Kuželka Ivan 
3. Antonín Pavel 9. Preininger Tomáš 
4. Šajnar Erik 10. Dudíková Marie 
5. Faltus Zdeněk 11. Vrzal Miloslav 
6. Hambálková Zuzana 12. Janoušková Marcela 
 Nepřítomni (omluveni): 
1. Mazanec Jiří 3. Lodinová Miluše 
2. Procházka Jan (místopředseda) 4. Měrtlová Soňa (tajemnice) 
 Hosté: 
1. Novotný Vladimír (člen rady kraje) 4. Rezničenko David (Nemocnice HB) 
2. Talpa David (OZ) 5. Palečková Věra (Nemocnice NMNM) 
3. Tomášová Eva (Nemocnice TR) 6. Mlčák Jan (Nemocnice PE) 
  
Program jednání: 
1. Zahájení; 
2. Schválení programu a zápisu; 
3. Žádost o účast člena odborového svazu Zdravotnické záchranné služby Kraje Vysočina, 

příspěvkové organizace, na jednání k bodu týkajícího se ZZS; 
4. Hospodaření zdravotnických zařízení kraje za 1. pololetí 2017 - setkání s řediteli zřizovaných 

nemocnic k hospodaření za 1. pololetí 2017; 
5. Diskuze, různé; 
6. Závěr. 
 1. Zahájení 
Lukáš Kettner, předseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina (dále jen „Zdk“) přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je Zdk usnášeníschopná. 
 2. Schválení programu a zápisu 
Předseda přednesl návrh programu jednání, který byl 10 hlasy schválen. Z důvodu neúčasti 
ředitele jihlavské nemocnice bude bod „Hospodaření zdravotnických zařízení kraje za 1. pololetí 2017 - setkání s řediteli zřizovaných nemocnic k hospodaření za 1. pololetí 2017 (pouze ředitel 
jihlavské nemocnice)“ zařazen i na říjnové zasedání komise. K zápisu z minulého jednání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 10 hlasy schválen.  
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3. Žádost o účast člena odborového svazu Zdravotnické záchranné služby Kraje Vysočina, příspěvkové organizace, na jednání k bodu týkajícího se ZZS 
Během jednání se dostavil člen komise Zdeněk Faltus.  Lukáš Kettner informoval členy komise o došlé žádosti ZO OS zdravotnictví a sociální péče ČR 
týkající se účasti svého zástupce na zasedáních zdravotní komise v otázkách týkajících se záchranné zdravotnické služby. Členové komise hlasovali o účasti tohoto hosta.  
Během jednání se dostavil člen komise Radek Černý.  Usnesení 11/07/2017/Zdk 
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina souhlasí 
s účastí Miroslava Váchy, zástupce organizace ZO OS zdravotnictví a sociální péče ČR, na listopadovém zasedání Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina - setkání s nelékařskými 
pracovníky. Usnesení bylo přijato 12 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).  

4. Hospodaření zdravotnických zařízení kraje za 1. pololetí 2017 - setkání s řediteli zřizovaných nemocnic k hospodaření za 1. pololetí 2017 
Věra Palečková seznámila členy komise s hospodařením Nemocnice Nové Město na Moravě, p.o. za 1. pololetí 2017. Lukáš Kettner vznesl dotaz na stav vyúčtování. Věra Palečková odpověděla, že vyúčtování je uzavřeno skoro se všemi pojišťovnami, mimo VZP a VoZP. Lukáš Kettner dále 
vznesl dotaz na vytíženost magnetické resonance a spolupráci s ostatními nemocnicemi. Věra Palečková odpověděla, že spolupráce probíhá na dobré úrovni a magnetická rezonance je plně 
vytížena. Zdeněk Faltus pohovořil o stavu a čekací lhůtě magnetické rezonance v Jihlavě. Dále vznesl dotaz na lůžka u stanici NIP. Věra Palečková odpověděla, že se jedná o nasmlouvaná lůžka se svými kódy od pojišťoven ve třech úrovních. Jedná se o následnou intenzivní péči s pacienty, 
kteří potřebují podporu plicního ventilátoru. Pavel Antonín vznesl dotaz na objednací lhůty u magnetické rezonance. Věra Palečková odpověděla, že lhůta je cca 2 měsíce, ale každý den je 
prostor pro akutní pacienty. Vladimír Novotný doplnil, že při vypisování VŘ na magnetickou rezonanci bylo odbornou společnostní doporučeno, že na každých 100 tis. obyvatel má být jedna magnetická rezonance. Problém může nastat u úhrad od zdravotních pojišťoven u nových 
magnetických rezonancí, neboť je stanoven paušál 6 mil. Kč. Další plánovaná magnetická rezonance bude v Havlíčkově Brodě. Miloslav Vrzal vznesl dotaz na eRecepty. Věra Palečková 
odpověděla, že systém elektronických receptů v nemocnici funguje již delší dobu. Erik Šajnar vznesl dotaz na mimo spádové pacienty na oddělení NIP. Věra Palečková odpověděla, že i mimo 
spádoví pacienti jsou přijímáni. Vladimír Novotný doplnil, že k eReceptům bude OI KrÚ pořádán seminář, který poskytne pomoc s veškerými administrativními kroky.  
Eva Tomášová seznámila členy komise s hospodařením Nemocnice Třebíč, p.o. za 1. pololetí 2017. Výsledek hospodaření skončil plus 1 mil. Kč a to z důvodu doplatků od zdravotních 
pojišťoven. Došlo k personálnímu zajištění urologie, patologie a radiologie lékař. U eReceptů dochází k postupnému zprovozňování. Probíhá výstavba pavilonu chirurgických oborů a zajištění přístrojového vybavení. Stavba probíhá dle harmonogramu. Lukáš Kettner vznesl dotaz na 
personální stav na chirurgii. Eva Tomášová odpověděla, že v současné době se personální stav nezměnil, žádný nový lékař zatím nebyl přijat. Probíhá jednání ohledně výpomoci s nemocnicí 
Brno.  David Rezničenko seznámil členy komise s hospodařením Nemocnice Havlíčkův Brod, p.o. za 
1. pololetí 2017. Od 1. 10. 2017 budou probíhat stavební práce týkající se magnetické rezonance. Erik Šajnar vznesl dotaz na stav na ušním oddělení. David Rezničenko odpověděl, že 
toto oddělení je zajištěno jedním lékařem na plný úvazek a zbývající lékaři jsou na částečný úvazek. Došlo k uzavření pohotovostních služeb na ORL. Erik Šajnar upozornil, že jediné funkční 24-hodinové ORL je v Jihlavě. Marcela Janoušková vznesla dotaz na vysoký počet odchodů 
lékařů. David Rezničenko odpověděl, že se všemi odcházejícími lékaři je vždy veden pohovor a 
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zjišťována příčina odchodu a nabídnuta jiná alternativa. Marcela Janoušková zdůraznila, že jednání s odcházejícími lékaři neprobíhají a hrozí uzavření některých oddělení. 
 Z jednání odešel člen komise Pavel Antonín.  
Jan Mlčák seznámil členy komise s hospodařením Nemocnice Pelhřimov, p.o. za 1. pololetí 2017. V porovnání s I. pololetím roku 2016 jde o zlepšení HV o 3,7 mil. Kč. Vývoj HV k 31. 12. 2017 se 
plánuje vyrovnaný. Byla přijata opatření spočívající v zaměření na snižování nákladových položek s nárůstem spotřeby, pokračovat v optimalizaci logistiky nákupu s cílem dosažení snížení stavu 
zásob.  5. Diskuze, různé 
Zdeněk Faltus vznesl dotaz na změnu systému rendez-vous. Vladimír Novotný odpověděl, že došlo ke změně v systému. Bližší informace budou podány na příštím zasedání komise, kde bude 
přítomna ředitelka zdravotnické záchranné služby. Erik Šajnar vznesl dotaz na stav ORL v Jihlavě a zlepšení finanční motivace pro tyto lékaře, neboť vytíženost jihlavského ORL je hodně vysoká. Vladimír Novotný odpověděl, že u ORL finanční motivace byla změněna. Na urgentní příjem každá 
nemocnice v kraji dostala dotaci ve výši 1 mil. Kč určenou na mzdové prostředky.  Termín příštího zasedání byl stanoven na středu 18. října 2017 od 16.00 hodin v sídle Krajského úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost A 3.15.  
  

6. Závěr 
Lukáš Kettner, předseda Zdk, poděkoval všem přítomným a ukončil jednání.  
  
   
 MUDr. Lukáš Kettner 
předseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina  
   
  
 Zpracovala a zapsala: Eva Oulehlová dne 25. září 2017. 


